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Abstract (en)
In order to improve a cutting tool (28), in particular for severing resilient adhesive beads (48) on motor-vehicle windows (46), for drives reciprocating
about a pivot axis (24), having a fastening part (18) and a blade part (20) held on the latter, in such a way that adhesive beads (48) adhering even to
a plurality of marginal faces of a motor-vehicle window (46) can be detached simply, it is proposed that the blade part (20) be angled and comprise
two adjoining blade legs (14, 16), which both have a cutting edge pointing in the cutting direction and extending transversely thereto up to the other
blade leg in each case. <IMAGE>

Abstract (de)
Um ein Schneidwerkzeug (28), insbesondere zum Durchtrennen von elastischen Klebewülsten (48) an Fahrzeugscheiben (46), für um eine
Schwenkachse (24) oszillierende Antriebe mit einem Befestigungsteil (18) und einem an diesem gehaltenen Klingenteil (20) derart zu verbessern,
daß auch an mehreren Randflächen einer Fahrzeugscheibe (46) anhaftende Klebewulste (48) einfach aufgetrennt werden können, wird
vorgeschlagen, daß das Klingenteil (20) abgewinkelt ist und zwei aneinanderstoßende Klingenschenkel (14, 16) umfaßt, die beide eine in
Schneidrichtung weisende und sich quer zu dieser bis zum jeweils anderen Klingenschenkel erstreckende Schneidkante aufweisen.
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